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Abstract (en)
A silencer has a housing (1) and a silencer chamber (4) arranged inside the former and surrounded with sound-insulating material (5), and an
exhaust inlet pipe (7) and exhaust outlet pipe (8), both passing through the housing (1) and extending into the interior of the silencer chamber (4).
Their ends fix the position of the silencer chamber (4) relative to the housing (1). An additional fixing element (10) is also provided for the silencer
chamber (4), which element at one end engages on an outer side of the silencer chamber and at the other on an inner side of the housing (1).
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schalldämpfer weist ein Gehäuse (1) und ein in dessen Inneren angeordneten und mit Schalldämmaterial (5) umgebene Schallkammer (4)
sowie je ein das Gehäuse (1) durchdringendes und in das Innere der Schalldämmkammer (4) ragendes Abgaseintritts- (7) sowie Abgasaustrittsrohr
(8) auf. Deren Enden fixieren die Relativlage der Schalldämmkammer (4) zum Gehäuse (1). Es ist ferner ein zusätzliches Befestigungselement (10)
für die Schalldämmkammer (4) vorgesehen, das einerends an einer Außenseite derselben und anderenends an einer Innenseite des Gehäuses (1)
eingreift. <IMAGE>
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